Code

dpm2425w

活動編號:

Activity 活動: Basic understanding on aromatherapy on mental wellness workshop cum career opportunities in ESG industry

「認識香薰對情緒健康的幫助」工作坊暨 ESG 入行機遇

Organiser

Diamond People Management Company

主辦機構:

鑽一人才策略公司

Objective 目標: 1. Through the talk delivered by a Certified Aromatherapist, students could understand how aromatherapy maintains mental health.

透過註冊香薰冶療師的講解,學生可認識關於香草療法在維護身心健康方面的知識。

2. By inviting experienced professionals to share the prospect and opportunities in the ESG industry, students will gain a better understanding of the actual operation, challenges and opportunities of the ESG (Environment, Social and Governance) industry.

透過邀請資深 ESG(環境保護、社會責任和公司治理)從業員分享行業的職涯前景,讓學生了解 ESG 行業的運作實況,挑戰與機遇。

3. Students can gain an in-depth understanding of the role of ESG in commercial field, the key ESG trends for 2025 and their impact on society, as well as the increasing demand for ESG talent.

學生可以深入了解 ESG 在商界的角色、ESG 在 2025 年的關鍵趨勢對社會的影響及對 ESG 人才渴求越趨殷切的情況。

Target Participant 參加對象:

S4 to S6 students 中四至中六學生

No. of Participant 參加人數: 20 - 30 students 20 - 30 名學生

Date 日期: To be proposed by school and agreed by Diamond People Management Company on a day between June 2024 to and June 2025 (except Saturday, Sunday and public holidays)

由學校建議並獲鑽一人才策略公司同意於 2024 年 6 月至 2025 年 6 月內的其中一天(星期六、星期日及公眾假期除外)

Time 時間: To be proposed by school and agreed by Diamond People Management Limited (10:00 a.m. - 12:30 p.m. or 2:00 p.m. - 4:30 p.m.). The duration of the workshop is about 2.5 hours.

由學校建議並獲鑽一人才策略有限公司同意(上午十時至中午十二時半 或下午兩時至四時半),工作坊為時約2.5 小時。

Venue

To be arranged by school

地點:

由學校安排

Remark 備註: 1. The event details are provided by the organiser.

活動詳情由主辦機構提供

2. The organiser may change the date, time, content of the activity or cancel the

activity if situation warrants.

主辦機構可因應情況,更改活動日期、時間、內容,或取消活動。

- 3. The places of the activity are allocated on a first-come-first-served basis. 是次活動名額以先到先得的方式分配。
- 4. The Principal shall endorse teacher's application of the activity on the website of the Business-School Partnership Programme.

教師申請活動後,校長需登入「商校合作計劃」網頁批核活動。